

تصريح مكافحة آفات الصحة العامة

Pest Control Permit

Permit No	26 /2025	رقم التصريح
Company Name: ENGINEERING TECHNIQUES SERVICES - BRANCH OF ABU DHABI 1		اسم المنشأة: التقنيات الهندسية للخدمات - فرع أبوظبي 1
Trade License No	CN-1412386	رقم الرخصة التجارية
Issue Date	25/02/2025	تاريخ الإصدار
Expiry Date	20/11/2025	تاريخ الإنتهاء

ACTIVITIES

Public Health Pests Control Services

الأنشطة

خدمات مكافحة آفات الصحة العامة

SPECIAL CONDITIONS

This company is not authorized to practice the profession of termite control

لا يحق للمنشأة مزاوله مهنة مكافحة النمل الأبيض

ADDRESS

مصنفح ، الصناعية ، م 16 - 32 - مكتب 7 ، المالك/ عرب كوت

العنوان

CONDITIONS

1. Strict compliance with all instructions issued and may be issued later by ADPHC.
2. Compliance with the practice manuals for permit granted, circulars, laws, and decisions issued by ADPHC and other official bodies.
3. Take all necessary security and safety precautions to carry out activities per the practice manuals of Abu Dhabi regulatory bodies.
4. Adherence to Abu Dhabi Quality and Conformity Council technical manuals.
5. The licensed establishment is not allowed to engage in any activity after the permit's expiry and must renew within 30 days.
6. Disclosure of changes or adjustments related to human resources, vehicles, and stores to ADPHC upon happening.
7. Disclosure of all Public Health Pest activities carried out by the facility and all related data to ADPHC.
8. This permit is used only once to renew a commercial or industrial license.
9. Don't transport, receive, or dismantle hazardous materials such as pesticides and their containers until registering them in the hazardous materials management integrated system of the Environment Agency - Abu Dhabi and updating it on an ongoing basis.
10. Complying with registration at ADPHC's electronic system for managing and documenting the provided pest control services.
11. The ADPHC has the right to inspect the facility's sites or its vehicles without prior notification. Also, ADCPH has the right to withdraw, suspend, or revoke the establishment permit in case of violating the conditions and laws applicable in the Emirate of Abu Dhabi and the United Arab Emirates. Moreover, the ADCPH has the right to apply administrative fines and penalties in case of noncompliance.
12. Educate your customers on the procedures for proper handling of Public Health Pests following the requirements of the ADPHC.
13. Fulfill your customers' requests and provide them with a contact number for complaints and emergency cases.
14. Inform the center in case of activity cancellation from trade license issued by Department of Economic Development.

1. الالتزام التام بكافة التعليمات الصادرة والتي قد تصدر من مركز أبوظبي للصحة العامة.
2. الالتزام بأدلة الممارسة للتصاريح الممنوحة والتعاميم والقوانين والقرارات الصادرة من المركز ومن الجهات الرسمية الأخرى.
3. اتخاذ كافة احتياطات السلامة اللازمة عند ممارسة الأنشطة وفقاً لأدلة الممارسة المعمول بها.
4. الالتزام بالأدلة الفنية المعتمدة من مجلس أبوظبي للجودة والمطابقة.
5. لا يسمح للمنشأة المرخصة بمزاولة النشاط بعد إنتهاء صلاحية التصريح ويتطلب تجديده خلال ثلاثين يوم من تاريخ الإنتهاء.
6. إبلاغ المركز بشكل رسمي عن أية تغييرات تطرأ على المعلومات المذكورة في التصريح وأي تحديثات مرتبطة بتغيير في الكوادر أو المركبات أو المخازن.
7. الالتزام بالإفصاح عن أي معلومات مرتبطة بمكافحة آفات الصحة العامة لصالح مركز أبوظبي للصحة العامة.
8. يستخدم هذا التصريح لتجديد الرخصة التجارية أو الصناعية لمرة واحدة فقط.
9. عدم نقل أو استقبال أو اتلاف المواد الخطرة مثل المبيدات وعبواتها إلا بعد تسجيلها في النظام المتكامل لإدارة المواد الخطرة التابع لهيئة البيئة - أبوظبي وتحديثه بشكل مستمر.
10. الالتزام بالتسجيل في النظام الإلكتروني الموحد التابع لمركز أبوظبي للصحة العامة لإدارة العقود ولتوثيق خدمات مكافحة آفات الصحة العامة.
11. للمركز الحق بتفتيش المواقع التابعة للمنشأة أو مركباتها دون إبلاغ مسبق، كما لمركز أبوظبي للصحة العامة الحق في سحب أو إيقاف أو تعليق أو إلغاء التصريح في حال مخالفة الشروط والقوانين المطبقة في إمارة أبوظبي ودولة الإمارات العربية المتحدة كما يحق لمركز أبوظبي للصحة العامة فرض عدد من الإجراءات الجزائية مثل المخالفات المرتبطة بغرامات مالية.
12. توعية متعامليكم بإجراءات التعامل السليم مع آفات الصحة العامة بحسب إشتراطات المركز.
13. تلبية طلبات متعامليكم وتزويدهم برقم تواصل للحالات الطارئة والشكاوى.
14. إخطار المركز في حال إلغاء النشاط من الرخصة التجارية الصادرة من دائرة التنمية الاقتصادية.



قسم التصاريح والمتابعة

وثيقة صادرة ومعتمدة من مركز أبوظبي للصحة العامة

Approved document issued by Abu Dhabi Public Health Center



امسح رمز الاستجابة السريعة لزيارة
منصات التواصل الاجتماعي الخاصة بنا
Scan the QR code to visit our social
media platforms

